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Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 3.12.2015 
 
 
 
     Poslanci          Neposlanci 
Prítomní členovia komisie:  1. MUDr. Miroslav Halapin  1. MVDr. Július Selecký                                 

2. Ing. Gejza Gore                             2. Ing. Vladimír Besler           
3. Ing. Marián Kolesár                

                4. Ing. Peter Bobík                         
   
 
Neprítomní členovia komisie:                                                           1. Jozef Fáber                          
             
                                                         
 
Ostatní prítomní:                          1. Ing. František Feďák 
      2. Mgr. Viera Mokáňová  

                3. Mgr. Peter Sovák  
                                                                                                          4. PhDr. Beáta Hippová  
                                                                                                           
 
 
 
     
Priebeh rokovania: 
 
1. Návrh rozpočtového opatrenia č. 4. zmeny rozpočtu na rok 2015 – materiály boli zaslané 
elektronickou poštou.  
Poslanec  Ing. Kolesár k jednotlivým funkčným klasifikáciám mal nasledovné výhrady a pripomienky: 
06.2.0.  – Rozvoj obcí  – vyjadril nesúhlas so zvýšením  výdavkov pre Mestské aktivačné stredisko 
a navrhol aby výdavky zostali v pôvodnej výške. Pri hlasovaní z prítomných členov boli štyria 
členovia komisie  za a proti bol predseda komisie. 
S ostatnými navrhovanými zmenami všetci členovia finančnej komisie súhlasili a odporučili 
Mestskému zastupiteľstvu navrhované rozpočtové opatrenie č. 4 po zapracovaní pripomienky Ing. 
Kolesára schváliť. 
 
2. Návrh rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2016  – materiály boli zaslané elektronickou poštou.  
Poslanec  Ing. Kolesár k Návrhu rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2016 mal nasledovné výhrady 
a pripomienky: 
Príjmová časť rozpočtu – navrhol pri ekonomickej klasifikácii 230-kapitalové príjmy aby sa tieto 
príjmy do rozpočtu prijímali cez rozpočtové opatrenia na základe skutočného stavu finančných 
prostriedkov na bankovom účte čím by v prípade spoluúčasti na jednotlivé investičné projekty bolo 
zabezpečené finančné krytie a Mestské zastupiteľstvo by mohlo bez problémov rozhodovať ktoré 
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investičné projekty je možné realizovať. 
Výdavková časť rozpočtu – poukázal na absolútne nedodržiavanie uznesenia Mestského zastupiteľstva  
č. 92/2015 zo dňa 5.10.2015 čo sa týka kapitálových výdavkov na jednotlivé investičné akcie resp. na 
obstarávanie hmotného majetku vo všeobecnosti. Navrhol aby sa obstarávanie hmotného majetku 
prednostne prerokovalo na zasadnutiach Mestského zastupiteľstva v zmysle uzn. č 92/2015 a následne 
formou rozpočtového opatrenia schválilo v rozpočte mesta. V predloženom Návrhu rozpočtu Mesta 
Trebišov na rok 2016   navrhol upraviť  rozpočet o neschválené obstaranie hmotného majetku a tým 
zvýšiť prebytok rozpočtu. Ďalej navrhol aby sa spoluúčasti na jednotlivé investičné projekty 
prednostne uhrádzali z rezervného fondu  a v prípade, že finančné prostriedky rezervného fondu 
nebudú postačovať,  Mestské zastupiteľstvo rozhodne o použití iných zdrojov.  
06.1.0 – Rozvoj bývania – upozornil na rozpočtovanú výšku  8,5 tis. EUR   za prenájom pozemku pod 
12 a 14 b.j., podotkol že v minulosti bola podpísaná zmluva  na oveľa nižšiu čiastku a keďže mesto ju 
nemá k dispozícii je potrebné ju vyžiadať cez Krajské riaditeľstvo polície.    
Programový rozpočet – Program 6 Odpadové hospodárstvo – Podprogram 6.1 Zber a odvoz 
komunálneho odpadu  v merateľnom ukazovateli počet stojísk navrhuje v roku 2016 uviesť údaj 0 
a v roku 2017 a 2018 údaj 10, v merateľnom ukazovateli počet vozidiel na zvoz v roku 2016  údaj 0, 
v roku 2017  údaj 1 a v roku 2018 údaj 0. Vo finančnom vyjadrení v roku 2016 uviesť  nulu a v roku 
2017 a 2018 uviesť čiastku 400 tis. EUR. Zároveň navrhol, aby prebytok finančného rozpočtu na rok 
2016 pokrýval sumu 400 tis. EUR, ktorá v roku 2017 prejde do rezervného fondu a má byť v tom roku 
čerpaná.  
Poslanec Ing. Gore – navrhol v rozpočte na rok 2016 zabezpečiť krytie, funkčná klasifikácia 06.1.0 - 
Rozvoj bývania,  na technickú vybavenosť a výkup pozemkov pre IBV – západ, v celkovej výške 70 
tis. EUR, z toho vo výške 31,96 tis. EUR z fondu rozvoja bývania a zostatok z prebytku. 
Poslanec Ing. Bobík – žiadal podrobnejšiu informáciu ohľadom rozpočtovaných bežných výdavkov na  
odvodnenie Milhostov na funkčnej klasifikácii 05.6.0. 
Člen komisie Ing. Besler – žiadal písomne spracovať materiál ohľadom výdavkov na rekonštrukciu 
areálu vodných športov  a zaslať všetkým členom finančnej komisie.  
Člen komisie MVDr. Selecký – žiadal predložiť cenové ponuky ohľadom obstarania klimatizácie pre 
kamerový systém na Mestskej polícii a server na mestskom úrade.  
Členovia finančnej komisie s uvedenými návrhmi súhlasili a zobrali návrh rozpočtu na rok 2016 po 
zapracovaní uvedených zmien na vedomie. 
 
3. Návrh VZN o miestnych daniach - materiály boli zaslané elektronickou poštou. Finančná komisia 
materiály prerokovala a odporúča Mestskému zastupiteľstvu VZN o miestnych daniach schváliť 
v predloženej podobe. 
 
4. Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady - materiály boli 
zaslané elektronickou poštou. Finančná komisia poukázala na chybu v Článku 6 ods. 6.2 sadzba 
poplatku 0,050 EUR za m3, keď správne má byť sadzba 0,050 EUR za dm3. Po uvedenej oprave 
finančná komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu VZN o miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady schváliť v predloženej podobe. 
 
5. Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení 
na rok 2016 - materiály boli zaslané elektronickou poštou. 
Poslanec Ing. Kolesár - navrhol upraviť Článok 8 ods. 8.3 tak aby rezerva v originálnych 
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kompetenciách bola vo výške  100,00 tis. EUR pri nezmenenej celkovej rozpočtovanej výške.  
Poslanec Ing. Bobík – navrhol upraviť Článok 3 ods. 3.7 a ods. 3.8 tak aby ročná výška dotácie na  
dieťa cirkevného zriaďovateľa ŠKD a školskej jedálne bola vo výške 88% objemu finančných 
prostriedkov účelovo určených na mzdové a prevádzkové náklady pripadajúce na dieťa ŠKD 
a školskej jedálne v zriaďovateľskej pôsobnosti obce. Po uvedenej oprave finančná komisia odporúča 
Mestskému zastupiteľstvu VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl 
a školských zariadení na rok 2016 schváliť v predloženej podobe. 
 
6. Cenník služieb poskytovaných mestom a mestskými organizáciami – materiály boli predložené 
v písomnej podobe pred rokovaním finančnej komisie. 
Poslanec Ing. Kolesár – nesúhlasil s textom na strane 2 z 3 kde sú určené kompetencie primátora mesta 
a navrhol text odstrániť v plnom rozsahu. Všetci členovia komisie s uvedeným návrhom súhlasili 
a odporučili Mestskému zastupiteľstvu po uvedenej úprave Cenník služieb poskytovaných mestom 
a mestskými organizáciami schváliť v predloženej podobe. 
 

   3. Rôzne 
– Znalecký posudok na stanovenie všeobecnej hodnoty pozemku na parc. č. 4175/60 k.ú. Trebišov – 
Cirkevný zbor Evanielickej cirkvi augsburského vyznania na Slovensku.  
Ústnu informáciu podal  Ing. Feďák. Finančná komisia uvedenú informáciu zobrala na vedomie. 
 
4. Diskusia 

Člen komisie MVDr. Selecký – žiadal odpoveď na otázku či vývoz odpadu v rómskej osade 
z prostriedkov Envirofondu je už ukončený či osada je vyčistená. Odpoveď poskytol prednosta 
Mestského úradu Mgr. Sovák  ktorý skonštatoval, že vývoz je ukončený. 

 Poslanec Ing. Gore – žiadal predložiť rozpočet podľa položiek na investičnú akciu   MŠ Mier 
z oddelenia výstavby. 

Poslanec Ing. Kolesár – žiadal predložiť písomnú informáciu o predpokladanom stave úverov 
k 31.12.2015 a zaslať všetkým členom finančnej komisie.  

  
Zapísal: Ing. František Feďák, tajomník komisie 
 

Schválil: MUDr. Miroslav Halapin, predseda komisie 


